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El barri de Vista Alegre de Cas-
telldefls no acollirà el tercer CAP
de la ciutat. Després d’anys d’a-
nades i tornades, de queixes so-
bre la idoneïtat del projecte i de
falta d’entesa entre els veïns del
barri i l’anterior govern del po-
pular Manuel Reyes, al solar
entre els carrers Mansió i Ramon
y Cajal no s’hi farà el centre sa-
nitari com estava previst. Així ho
va anunciar l’Ajuntament a prin-
cipis de mes, ja que considera
que l’emplaçament “no és l’ade-
quat”. L’associació de veïns del
barri, per la seva banda, tampoc
veia amb bons ulls un projecte
que “no implicaria un millor
servei mèdic” i que es va tirar en-
davant, assegura, sense “con-
sens” i “ocultant informació”. 

Arribats a aquest punt, on es
construirà el tercer ambulatori

de la ciutat? En declaracions a
Línia Mar, el regidor d’Urba-
nisme, Ramon Morera, reco-
neix que encara no han decidit la
nova ubicació, però recorda que
“hi ha molts solars d’equipa-
ments a Castelldefels” que po-
drien acollir el centre. Sigui com
sigui, Morera recorda que la vo-
luntat municipal és que es dugui
a terme el projecte. “Necessitem
aquest servei, el volem a la ciu-
tat”, assegura. 

QUÈ ES FARÀ A VISTA ALEGRE?
Descartat l’emplaçament del ba-
rri de Vista Alegre per acollir el
nou CAP, l’Ajuntament ha tirat
endavant un procés participatiu
“pur”, puntualitza Morera, per de-
cidir què fer en aquest espai sen-
se ús. La iniciativa va ser pre-
sentada el passat 9 de novembre
en una reunió amb els veïns, on
es va explicar el funcionament de
les votacions i les opcions, ja
tancades, que es proposen per al
solar. Les propostes són horts ur-

bans, un parc amb jocs per a to-
tes les edats i amb un servei de
piscina a l’estiu o una zona d’a-
parcament. D’entre aquestes, la
preferida de l’associació veïnal és
el parc públic amb jocs per a to-
tes les edats, tot i que respectaran
la decisió final dels veïns. 

En aquest sentit, el regidor
Morera explica que, malgrat que
l’opinió de l’entitat veïnal és im-
portant, des de l’Ajuntament vo-
len que “el conjunt de la ciuta-
dania pugui decidir” què fer en
aquest solar. Per saber-ho, hau-
ran d’omplir una papereta amb
les opcions i deixar-la a unes
urnes que es col·locaran als edi-
ficis municipals del barri del 29
de novembre al 7 de desembre.
L’objectiu és que a mitjans del
mes que ve s’hagi decidit el futur
del terreny –“es respectarà es-
crupolosament la decisió de les
votacions”, assegura Morera– i el
gener comencin els treballs d’a-
dequació de l’espai. De moment,
el tercer CAP haurà d’esperar.

Continua el serial
» Castelldefels busca una nova ubicació per al tercer CAP després de desestimar l’opció de Vista Alegre

» El consistori engega un procés participatiu per preguntar “al conjunt de la ciutadania” què fer al solar descartat

F. Javier Rodríguez
CASTELLDEFELS

Pas endavant per completar 
el Pla de Barris de Vista Alegre

SOCIETAT4El consistori va anun-
ciar fa unes setmanes que assu-
miria “íntegrament” durant
aquest mandat el que queda de la
inversió prevista de 9,4 milions
del Pla de Barris de Vista Alegre,
un projecte que contempla ac-
tuacions de millora de l’espai
públic i mesures d’àmbit social. 

Fins ara s’han invertit prop
d’1,8 milions en aquest pla apro-
vat el 2010, cosa que suposa un
19,3% del total. La previsió era

completar el programa abans de
finalitzar l’any passat, però la
delicada situació econòmica no
ho va fer possible. 

El pla també estableix que la
Generalitat té el compromís d’a-
portar el 50% dels diners, men-
tre que l’Ajuntament l’altra mei-
tat. El consistori avançarà la to-
talitat de la inversió pendent,
amb el compromís per part del
Govern de pagar la seva aporta-
ció posteriorment.

Una imatge del solar de Vista Alegre (esquerra) i la reunió del 9 de novembre on es va presentar el procés participatiu (dreta). Fotos: Ajuntament
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Un diari plural Un diari participatiu

Actualitat a la xarxa

Durant la sessió al Parlament per
anomenar o no president a Artur
Mas es va fer notòria, i les càme-
res ho varen captar, l’actuació de
la senyora Andrea Levy amb tot
un seguit de gesticulacions de bra-
ços i mastegant xiclet com si fos
un rumiant, ganyotes amb la cara
i postures desmenjades que no
s’adiuen amb l’ambient seriós
d’una cambra parlamentària. A
més del xiclet, què es pren abans
d’entrar a l’hemicicle? Va emba-
lada, estava com exaltada. Si
s’està, o no s’està, d’acord amb el
que des del faristol fa el seu parla-
ment, no cal fer un “número”, es
tracta de comportar-se com una
persona educada. Estar ajaguda
al seu escó, embolcallada amb una
manta, mig adormida i mirant
tota l’estona el seu mòbil, és pe-
nós. Els seus “superiors” li haurien
d’estirar les orelles, a no ser que ja
els hi vagi bé, per baixar el nivell i
donar la sensació de què el Parla-
ment no té categoria suficient com
tenir-li respecte per ser una olla de
grills i així devaluar la nostra més
alta institució. La presidenta la po-
dria enviar al racó de pensar com
s’ha de comportar una persona
mínimament educada. Potser
Carme Forcadell no s’ha atrevit a
fer-ho perquè la senyora Levy no
anés als mitjans de la caverna
fent-se la víctima i digués que és
perseguida per les seves idees i no
per la seva mala educació, sense
un mínim sentit del ridícul. És cu-
riós, des del seu partit no paren de
criticar els antisistema de la CUP
i ells es comporten com a tals an-
tisistema. Els papers canviats, oi?
Diuen que els extrems es toquen i
en aquest cas l’extrem negatiu se
l’adjudica, per mèrits propis, el
PP. Viure per veure!

4Estrafolària
per Jordi Lleal

#SenseRumb#JeSuisParis #Enrocats

4Ja no són el mateix
per Gemma Aguilera

Ens ha colpit a tots i totes, l’ex-
trema violència de l’Estat Islàmic
(EI) a París. El president francès
ha parlat d’acte de guerra. Hem
vist víctimes que només passa-
ven hores de lleure sopant, as-
sistint a un concert, passejant.
Podríem haver estat vostè i jo. 

L’escenari  dantesc de per-
sones ferides i mortes és diari a
Síria. I no obstant, no acollim, i
fins i tot una part de l’opinió, ins-
trumentalitzada pels corrents
conservadors i extremistes, re-
butja les persones refugiades
que fugen de la barbàrie extre-
mista d’EI. Preguntem-nos di-
rectament des de la consciència:
tenim dret a barrar les portes als
que fugen d’atacs diaris com els
de París?

L’Islam és una religió de
pau, d’amor, de concòrdia. Com
ho és el cristianisme i el judais-
me, el budisme i les confes-
sions i ètiques humanistes. No
ens enganyem, hi ha grups ex-
tremistes que usen l’Islam, com
d’altres han usat el cristianisme
i el judaisme per emparar inte-
ressos egoistes i justificar la
violència.

Sense caure en el parany de
la por, que és el que busquen els
extremistes, sabem que es po-
den repetir aquests atemptats a
qualsevol capital europea. La
resposta ha de ser unitària.

Amb aquestes ratlles no
tindrem espai per analitzar les
causes de l’extremisme. Però,
sens dubte, un món injust i una
Europa en crisi econòmica,

democràtica i de valors no aju-
den a oferir futur als i les joves.
Persones joves que es concen-
tren en barris metropolitans de
les capitals europees que ne-
cessiten ser més atesos; en
l’escola, el treball, l’habitatge,
la salut, etc.

Les segones i terceres gene-
racions de fills i filles de perso-
nes nouvingudes són france-
sos, catalans, espanyols, ale-
manys, etc.  La ciutadania és
una, i cal exigir i garantir amb
fermesa, drets i deures a tothom,
sigui quina sigui l’arrel de pro-
cedència. Només així farem una
societat forta, amb un ampli
sentiment de pertinença.

La Llei de Barris pensada i
duta a terme pel govern del
president Maragall va ser mo-
dèlica. És modèlica a Europa.
Dignificació física de barris i
atenció a les persones i grups
amb més dificultats. Ens cal
política de barris a escala euro-
pea. Això si seria començar a
construir seguretat duradora.
Acompanyar a les persones jo-
ves en la crisi d’identitat, oferint
perspectiva de feina, d’estudis,
de projecte de vida.

L’austeritat conduïda de ma-
nera extrema crea pobresa, de-
sigualtat i al final inseguretat. La
resposta a  l’extremisme que ens
va colpir a París és més demo-
cràcia social, política i econò-
mica. La resposta és afermar-
nos en els nostres valors demo-
cràtics, en el significat profund
de  democràcia.

per @josepxurigue, Doctor en Ciència Política (UAB)

4Tanquem la porta?

Els 1.600.000 votants de Junts
pel Sí, i molts que per primera
vegada han fet confiança a la
CUP amb el convenciment que
com més força tingués l'es-
querra independentista, més
s'acceleraria la desconnexió,
opinen que les samarretes dels
diputats i diputades de la CUP
ja no tenen cap gràcia.

Són exactament les mateixes
que exhibia l'esquerra inde-
pendentista quan David Fer-
nández va posar pau a la guer-
ra freda entre CiU i ERC pel 9N,
quan es va abraçar a Mas o quan
va ensenyar-li l'espardenya a
Rato a la comissió d'investiga-
ció de les caixes d'estalvi al Par-
lament i li va dir “fins aviat,
gàngster”. Però tot d'una, aque-
lla CUP que despertava simpa-
ties en l'independentisme de
carrer -que no els quadres
d'ERC i de CiU-, s'ha convertit
en receptora de tota mena de re-
necs i desitjos de mals auguris. 

L'independentista que ha
organitzat una xerrada al seu po-
ble, el que s'ha comprat el pack
de l'ANC i ha pagat els peatges
des d'Amposta per anar a la

Meridiana, els voluntaris del
9N, o el regidor sense sou d'un
poble petit, està enrabiat i de-
cebut. Probablement només
amb la CUP, però potser també
amb Junts pel Sí, que podria ha-
ver fet una campanya més cen-
trada en el vot útil, o amb tots
dos. No ho sap ben bé, perquè
l'hermetisme de les negocia-
cions priva els ciutadans de te-
nir els elements necessaris per
jutjar qui o què impedeix avan-
çar cap a la desconnexió. 

Sigui com sigui, al gruix de
l'independentisme ja no li agra-
den les samarretes de la CUP.
Potser és perquè els materials
han variat. El tarannà dialogant
de Fernández no el té l'Anna Ga-
briel, que va més de cara a bar-
raca, però l'etiqueta no enganya:
la CUP va començar la campa-
nya dient que no investiria Mas
i no ho ha fet. No se’ls pot acu-
sar de vendre un producte fals.
Tothom hauria d'haver mirat
l'etiqueta i el preu de la samar-
reta el 27S. Ara la qüestió és si es
pot cosir una nova samarreta.

Article publicat a El Món

@jordisellas: Els experts coincidien en què
era qüestió de temps. I finalment ha passat.
Els fets [de París] canviaran Europa pels
pròxims anys.

@apuente: Mas pone cara de enfado
cuando Baños le reprocha hacer "cumbres
televisadas". Está descubriendo que la CUP
no es ERC a marchas forzadas.

@CarlosJGomezMar: A Pablo Iglesias se le
hunde el barco. Pérez Royo y Gómez
Benítez se descuelgan de las listas de las
elecciones del 20D.
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Fa uns dies Castelldefels va ini-
ciar el procés participatiu per ela-
borar el Pla de Mobilitat Urba-
na. Es tracta d’una iniciativa
que es durà a terme a través de
la Taula de Mobilitat, formada
per una cinquantena de persones
provinents d’entitats veïnals i as-
sociacions, entre altres agents so-
cials de la ciutat.

Aquestes persones seran les
encarregades de debatre el Pla de
Mobilitat Urbana que està pre-
parant l’Ajuntament i que vol
aprovar en el termini d’un any.
La taula funciona com a òrgan
consultiu i informatiu i també té
representants de la Diputació, de
l’AMB i diversos regidors de la
ciutat. “Es reflecteixen les ganes
que té la ciutadania de donar la
seva opinió i participar”, explica

en aquest sentit la regidora de
Mobilitat, Eva López.

El funcionament de la taula
s’articula a partir de quatre ses-
sions que es programaran al
llarg del primer semestre de
l’any que ve. Durant aquestes
trobades, els participants faran
les seves aportacions.

La regidora de Mobilitat ex-
plica que durant l’acte de cons-
titució de la taula, el passat 16 de
novembre, “ja van sortir moltes

preguntes i idees que tindran ca-
buda segur”. 

Tots els ciutadans o ciutada-
nes que vulguin fer alguna apor-
tació o suggeriment a la Taula
podran fer-ho a través del correu
electrònic  taula.mobilitat@cas-
telldefels.org. 

Les propostes que s’enviïn es
faran arribar als membres dels
diversos grups de treball de les
diferents matèries que confor-
men el projecte.

Assistents a l’acte de constitució de la Taula de la Mobilitat. Foto: Ajuntament

Castelldefels debat com
millorar la mobilitat urbana

» Una cinquantena de veïns i membres de l’administració pública 
s’impliquen en un projecte que es vol aprovar en un any 

El Ple aprova congelar l’IBI 
al mínim que permet la llei

IMPOSTOS4L’Ajuntament va
aprovar fa unes setmanes la
congelació de l’Impost sobre
Béns Immobles (IBI) al mínim
que permet la llei. La mesura va
ser aprovada durant el darrer Ple
municipal de l’octubre, quan es
van votar les noves ordenances
fiscals per a l’any que ve.

La moció va tirar endavant
amb els vots a favor de l’equip de
govern –PSC, Movem Castell-
defels, ERC i CSPOT– i CiU, que
sumen 14 vots. El Partit Popular
i Ciutadans –que sumen 10
vots– es van abstenir.

La congelació de l’IBI “be-
neficia els ciutadans i ciutada-

nes” del municipi, explica el
consitori, ja que l’any que ve pa-
garan la mateixa quota que en-
guany. Però, a més, les que en
surten més beneficiades són les
famílies nombroses de la ciutat.
Les noves ordenances acorden
que se’ls bonificarà fins al 90%
de la quota, que és el màxim que
permet la llei. Fins ara, els nuclis
familiars nombrosos tenien una
bonificació del 60% de l’IBI.
Aquest ajut només s’aplicarà a
les residències habituals.

Segons el consistori, “amb
aquesta modificació el que s’a-
consegueix és beneficiar més
els habitatges més modestos”.

Solidaritat | Més de 250 persones es manifesten per l’alimentació infantil
El passat diumenge 8 de novembre més de 250 persones es van aplegar per participar en la 

passejada solidària per l’Alimentació Infantil que va organitzar la Creu Roja a Castelldefels. Al llarg 
de la jornada es van recaptar al voltant de 770 euros gràcies a les donacions de les persones que van 

participar en la passejada. El recorregut era de 3,5 quilòmetres per l’entorn urbà de la ciutat.

Redacció
CASTELLDEFELS

CULTURA4La biblioteca muni-
cipal ha recuperat el nom de
Biblioteca Ramon Fernández
Jurado tal com va aprovar el Ple
municipal el passat mes de juliol.

Ara, des del passat dilluns 2
de novembre, ja torna a tenir
aquest nom, que és la nomen-
clatura originària de l’antiga bi-
blioteca.

Quan es va traslladar al nou
edifici es va canviar el nom i l’e-
quipament municipal es va pas-
sar a dir Biblioteca Central.

L’acte de rebatejament de
l’edifici va tenir lloc a la sala Mar-
garida Xirgu i va comptar amb
la participació de l’alcaldessa
Candela López; el regidor de
Cultura, Festes i Participació
Ciutadana, Jordi Maresa; Pelai
Pagès, historiador; Maria Josep
Udina, membre del col·lectiu
RFJ i seleccionadora dels poe-
mes del llibre Ens queda la seva
paraula; i la filla i la vídua de Ra-
mon Fernández Jurado, Virgina
Ferández i Pilar Gómez.

Ramon Fernández Jurado
va ser un dirigent obrer i polític
socialista, a més de professor de
llengua catalana, castellana i
esperanto. Va néixer el 1914 a Al-
meria i amb quatre anys va emi-
grar amb la seva família a Bar-
celona. Va militar a la CNT i a
UGT. També es va afiliar al
POUM. El 1938 va ser empre-
sonat pels franquistes. Més tard
es va integrar al PSC-PSOE i ha
estat diputat i regidor a Castell-
defels.

Recuperant Fernández Jurado

Acte de celebració de la recuperació del nom de la biblioteca. Foto: Ajuntament
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Recapten aliments per 
als refugiats del Sàhara

SOLIDARITAT4L’associació Cas-
telldefels-Sàhara ha organitzat
durant diversos dies de novem-
bre una campanya solidària d’e-
mergència per recaptar ali-
ments, mantes i medicaments
per als refugiats del Sàhara.

Ho va fer fins al passat dijous
19 de novembre amb l’objectiu
d’ajudar les famílies sahrauís
després que 25.000 persones
perdessin la seva llar amb les plu-
ges de fa unes setmanes. 90.000
persones estan afectades, les re-
serves d’aigua i el menjar escas-
segen i el risc de malalties puja.

Des del passat 17 de novembre
fins al dia 25 Castelldefels cele-
bra les jornades de la Ciència i les
Noves Tecnologies, que inclouen
un ampli ventall d’activitats re-
lacionades amb aquests àmbits
a diversos indrets de la ciutat.

Les jornades se celebren en el
marc de l’Any Internacional de la
Llum i del Sol i s’impulsen arreu
d’Europa i en l’àmbit estatal. 

El primer dia les jornades
van arrencar amb un taller de
ciència a la cuina a càrrec de
Joan Casals, a la sala Margari-
da Xirgu de la Biblioteca Ramon
Fernández Jurado. L’endemà
es va fer una visita a l’Institut de
Ciències Fotòniques (ICFO),
adreçada a adults i joves a par-
tir de 12 anys.

Dijous 19 el doctor Carles
Puente Baliarda va oferir la con-
ferència Descobreix la petita an-
tena fractal que portes a la but-
xaca. L’acte es va poder seguir
per streamingdes dels centres de
Secundària de tot el territori ca-
talà. El mateix dia es va oferir una
visita comentada a la mostra
Experiències matemàtiques i es

va fer un taller d’introducció a la
impressió en 3D.

El 20 de novembre es va ofe-
rir una activitat d’observació
amb telescopi i el dissabte 21, un
taller de robòtica educativa amb
Legos. Diumenge 22 Cal Ganxo
va acollir una activitat d’anella-
ment científic d’ocells, en la qual
un equip d’ornitòlegs van expli-
car aquesta pràctica. També es va
instal·lar un planetari inflable
amb un projector digital i es va

fer un taller d’observació de ta-
ques i protuberàncies solars amb
telescopi.

El mateix dia es va fer una xe-
rrada sobre els Fab-Lab i l’ende-
mà, una hora del conte especial
amb teatre d’ombres i Els Tres
Porquets.

Les jornades tancaran amb
unes últimes activitats com ara
una xerrada sobre el creacionis-
me religiós i l’evolució de les es-
pècies i un taller sobre la llum.

També hi ha hagut activitats sobre astronomia. Foto: Arxiu

La ciutat dedica vuit dies a la
ciència i les noves tecnologies 

Redacció
CASTELLDEFELS

Detenen un traficant de
drogues a la Muntanyeta

SUCCESSOS4Els Mossos d’Es-
quadra van detenir fa uns dies
un traficant de drogues al Parc
de la Muntanyeta. El dispositiu,
en el qual col·labora la Policia
Local, es va posar en marxa
després que els agents consta-
tessin que hi havia menors a la
zona que estaven consumint
substàncies estupefaents.

Segons expliquen els Mossos,
el detingut és un veí de Castell-
defels de 20 anys. En el moment
de la detenció portava nombro-
ses substàncies estupefaents a

sobre, sobretot haixix i mari-
huana, preparades per vendre-
les. També duia una balança
digital per pesar les drogues
amb precisió.

12 MENORS IDENTIFICATS
De les 25 persones identificades
durant el dispositiu policial, 12
eren menors d’edat. 

Els Mossos d’Esquadra de
Castelldefels van tramitar set
denúncies administratives, qua-
tre d’elles adreçades a joves de
menys de 18 anys.
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Els denunciats per l’associació de
veïns de Gavà Mar pel soroll
dels avions a la tercera pista de
l’aeroport del Prat han estat ab-
solts. Un jutjat de Barcelona va
sentenciar-ho així el passat 9 de
novembre, argumentant que
“van intentar solucionar el pro-
blema”.

Concretament, es tracta de
l’expresident d’Aena, Manuel
Azuaga, i quatre excàrrecs dels
Ministeris de Medi Ambient i
Foment. Aquests són l’exdirec-
tor general d’Aviació Civil, Ma-
nuel Batista; l’exdirector gene-
ral de Qualitat Ambiental, Jaime
Alejandre; l’exresponsable de
direcció ambiental de les obres
d’ampliació de l’aeroport, Fran-
cesc Xavier Montoro; i l’exdi-
rector del Pla Barcelona, Fran-

cisco Guitiérrez. Segons va co-
municar el jutge, cap dels acu-
sats no va prendre cap decisió
que anés més enllà de les seves
funcions. Es van limitar, doncs,
a ocupar-se de l’execució d’uns
treballs plantejats feia anys,
abans que entressin a formar
part del projecte d’ampliació de
l’aeroport. 

A l’inici, van ser tres plata-
formes veïnals de la zona qui van
emetre la querella contra els
responsables de l’aeroport fa
uns anys, però han estat només
els veïns de Gavà Mar qui han se-
guit amb l’acusació, rebutjant
unir-se a cap acord, ja que es
consideren els més perjudicats
pels sorolls de la tercera pista.

Absolen exdirectius d’Aena i
Foment pel soroll dels avions
» El jutge considera que “van intentar solucionar el problema”
» El procés el va tirar endavant l’Associació de Veïns de Gavà Mar

Demanen posar el nom de
Lluís Companys a una plaça

HOMENATGE4Fa unes setma-
nes ERC de Gavà va demanar al
consistori batejar amb el nom de
Lluís Companys i Jover la plaça
que actualment no té nom que
està al final de l’avinguda del
Mar, entre el carrer dels Telli-
naires i el passeig marítim.

Els republicans gavanencs
ho van demanar així en la com-

memoració dels 75 anys de l’a-
fusellament del president de la
Generalitat, condemnat a mort
pel règim franquista.

A Gavà no hi ha cap via pú-
blica que porti el nom de Com-
panys. Segons ERC, la seva fi-
gura “es mereix aquest reconei-
xement” i que “l’espai que se li
dediqui sigui emblemàtic”.

S’aproven els pressupostos
amb el suport d’ERC

PRESSUPOSTOS4L’Ajuntament
ha aprovat recentment els pres-
supostos per al 2016, que prio-
ritzen les accions de caràcter so-
cial i de promoció econòmica. Es
van aprovar amb els vots a favor
de l’equip de govern (PSC-CiU)
i d’ERC. PP i C’s es van abstenir
i GSSP hi va votar en contra.

Concretament, es va acor-
dar incloure 18 projectes per
“afavorir l’ocupació, el progrés
social i la solidaritat”. Entre al-
tres accions, s’ha aprovat un
augment del 2% dels progra-
mes de suport a les persones,
amb especial atenció a les per-
sones amb càrregues familiars.
En aquest col·lectiu es prioritzarà
donar suport a les persones ju-
bilades que ajuden els seus fills

i néts amb les seves pensions.
També s’ha augmentat la parti-
da destinada a la promoció eco-
nòmica per afavorir la implan-
tació de negocis i la recuperació
econòmica a la ciutat. 

A més, s’incrementa la par-
tida per a participació ciutadana,
govern obert i transparència, i als
programes de millora dels barris.

El total del pressupost per al
2016 és de 43.591.520 euros,
xifra que representa un 4,74%
respecte del 2015.

CESSIÓ D’UN PIS A CÀRITAS
Una altra mesura del consistori
en l’àmbit social ha estat la ces-
sió d’un habitatge a Càritas per
allotjar-hi persones amb risc
d’exclusió social.

Política | Pintades d’Arran a la seu de CDC
Arran ha publicat a la seva pàgina de Facebook fotografies de pintades que ha fet 

a diverses seus de Convergència Democràtica de Catalunya (CDC) en alguns 
municipis del Baix. Aquest és el cas de Gavà, en la qual Arran Baix Llobregat 

ha fet una pintada que diu “Mas go home! La independència és del poble!”. 

Redacció
GAVÀ

Els comptes es van aprovar amb els vots de PSC, CiU i ERC. Foto: Línia Mar

El soroll dels avions afecta tota la franja costanera de la comarca. Foto: Arxiu

L’Home del Mil·leni no tornarà
a Barcelona per cap d’any

TRADICIÓ4L’emblemàtica es-
cultura de l’Home del Mil·lenni
de Gavà, situada a l’entrada de
l’avinguda Joan Carles I, no pro-
tagonitzarà enguany la celebra-
ció de la festa de cap d’any a Bar-
celona com ho ha fet els darrers
anys. Així ho ha decidit el govern
barceloní d’Ada Colau, que ha ex-
plicat que canviarà de format la
celebració: es mantindrà, però
prescindirà de l’emblemàtic per-
sonatge gavanenc.

L’Home del Mil·lenni és una
escultura gegantina metàl·lica de
quinze metres d’alçada i va ser
creat per la factoria de La Fura
dels Baus amb motiu de la festa
ciutadana de l’estrena del nou
mil·lenni.

A causa del seu èxit i expec-
tació, l’emblema anava camí de
convertir-se en una tradició i un
segell distintiu del cap d’any a
Barcelona. Ara, però, seguirà
descansant al parc del Mil·lenni.
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Viladecans

Fa uns dies ERC de Viladecans
va denunciar l’imminent ende-
rrocament del Poliesportiu Mu-
nicipal del Centre “per pagar el
nou complex Podium Vilade-
cans”. Segons els republicans,  el
motiu pel qual el consistori ha
pres aquesta decisió és “per pa-
gar el deute contret amb Urba-
ser per al complex Podium”,
que és d’uns 40 milions d’euros.
ERC també es queixa que Vila-
decans “perd un equipament
esportiu important”. 

Davant d’això, fonts munici-
pals han confirmat a Línia Mar
que “l’Ajuntament procedirà a
enderrocar l'edifici, que està buit
i sense ús”. “El projecte de cons-
trucció del Podium comportava,
des d'un primer moment, que era
el recanvi de les dues instal·la-

cions esportives existents, el Po-
liesportiu del Centre i les piscines
Joan Masgrau”, asseguren. 

Pel que fa a l’àmbit financer,
des del consistori expliquen que
“la nova instal·lació esportiva ha
contemplat des del primer dia la
venda dels terrenys que ocupava
el Poliesportiu del Centre”. Se-
gons l’Ajuntament, es tracta d’u-
na col·laboració publicoprivada
en la qual l’empresa constructo-

ra realitza una inversió d’uns
17,6 milions d’euros. Aquests di-
ners els afrontarà l’Ajuntament,
com a propietari, en els 17 anys
posteriors a la posada en fun-
cionament del Podium. 

Pel que fa a la pèrdua d’equi-
paments que denuncia ERC, el
consistori rebat que “el Podium
ha substituït les piscines Joan
Masgrau i el vell Poliesportiu
del Centre, que eren insuficients”.

El consistori confirma l’enderroc del Poliesportiu del Centre. Foto: Ajuntament

Polèmica per l’enderrocament 
del Poliesportiu del Centre

» ERC denuncia l’acció i lamenta que Viladecans “perd equipaments”
» L’Ajuntament afirma que el projecte del Podium ja ho contemplava

Viladecans presumeix 
d’innovació a l’Smart City Expo
TECNOLOGIES4La ciutat ha es-
tat present a l’Smart City Expo
World Congress, juntament amb
l’empresa local EGM, del 17 al 19
de novembre. Les jornades van
tenir lloc al recinte firal de
l’Hospitalet.

El consistori viladecanenc
va participar en la taula rodona
Compra Pública Innovadora.
Una estratègia de futur el pas-
sat 18 de novembre. Es tracta
d’un acte que va organitzar
ACC1Ó, l’agència per a la com-

petitivitat de l’empresa de la
Generalitat. 

Durant l’acte, la ciutat va
presentar l’IMAILE, un projec-
te europeu d'I+D+I engegat con-
juntament amb altres localitats
que té per objectiu desenvolupar
noves solucions educatives que
afavoreixin els entorns personals
d'aprenentatge. 

Per la seva banda, EGM va
presentar un nou mòdul espe-
cífic per fer front a la pobresa
energètica.

El Polígon del Centre serà 
un parc empresarial urbà 

EMPRESA4Fa unes setmanes
el Ple municipal va aprovar
una modificació urbanística
per impulsar la modernització
del sector industrial a la ciutat.
L’objectiu, segons ha afirmat el
consistori, és “atraure noves
emprese”s i dinamitzar l’acti-
vitat econòmica, industrial i
empresarial de Viladecans.

La moció va ser aprovada
amb els vots a favor del PSC,
Ciutadans i el PP. ERC i Vila-
decans Sí Que Es Pot van votar-
hi en contra, i ICV-EUiA i el re-
gidor de CAP-Guanyem es van
abstenir.

La proposta inclou crear
dos nous carrers, reordenar
els usos del Polígon Industrial

del Centre, fomentar una ele-
vada eficiència energètica i mi-
llorar-ne les infraestructures.
La idea és “fer evolucionar el
polígon cap a un parc industrial
urbà, amb serveis i instal·la-
cions més moderns en un en-
torn més amable i integrat amb
la ciutat i la resta de zones de
negoci”.

El polígon del Centre té gai-
rebé mig segle de vida i agluti-
na en l’actualitat unes 300 em-
preses, el 70% de les quals ro-
man en actiu. De tota manera,
des del consistori es reconeix
que “la seva baixa renovació di-
ficulta el seu gran potencial
com a atracció de noves em-
preses”.

Educació | La ciutat celebra la Setmana de la Ciència
Des del 12 al 22 de novembre Viladecans ha viscut onze dies de jornades dedicades

a l’àmbit científic, les quals s’han centrat sobretot en la resolució de dubtes en
aquesta disciplina. L’objectiu de la iniciativa és apropar als joves els avenços 

científics i tecnològics de manera atractiva per augmentar l’interès en la ciència. 

Neus Marmol
VILADECANS

Una exposició vol fomentar 
la sensibilització sobre la Sida
SALUT4Des del passat 19 de
novembre fins al pròxim 3 de
desembre es podrà visitar l’ex-
posició itinerant Què pinta la
sida? en el recinte Podium Vi-
ladecans Esport.

Es tracta d’una mostra pro-
duïda per la Diputació de Bar-
celona i que pretén sensibilitzar
la població i promoure la refle-
xió sobre aquesta malaltia, so-
bretot entre els més joves de la
ciutat.

Per aquest motiu, la mostra
s’ha pensat en clau de còmic.
S’han instal·lat un total de 42
il·lustracions que tenen l’objec-
tiu d’oferir una visió sobre la sida
que fomenti l’adopció d’acti-
tuds positives i la reflexió envers
el VIH i la malaltia.

La iniciativa s’engloba en el
marc de les activitats que ofereix
el Servei de Salut Pública de la
Diputació als ajuntaments de la
demarcació.
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TOCINERIA PILARIN OLIVAS-PESCA 
SALADA ANGELA

PARADA  2
TEL. 610 000 584

PARADA  43 
PARADA 36

TEL. 650 652 691

CHARCUTERIA REME FRUTOS SECOS RAMOS POLLERIA MARIA JOSE

PARADA 38PARADA 41
TEL. 636 420 895

PARADA  17-18
TEL. 640 364 941

HERBODIETETICA PAMAI pollería huevería 
GLORIA CHARCUTERIA ISABEL

PARADA 40
TEL. 666 919 336

PARADA 34
TEL. 606 160 144 

PARADES 11

LOTERIA DON JUAN MENUTS ISABEL CARNISSERIA ANGEL TINA

PARADA 16
TEL. 690 728 831

PARADA 35C/ Ramon llull, 8

TOCINERIA TREBOL 

c/ Rosa Ribas Parellada, 30-42
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Descarten que la pudor de
Barcelona s’originés al Prat

MEDI AMBIENT4Sembla que la
mala olor que es van sentir a
Barcelona i rodalia fa uns dies no
provenia dels horts del Parc Agra-
ri del Prat. Així ho van afirmar tèc-
nics del Departament d’Agricul-
tura el passat dijous 19 de no-
vembre. Segons els experts, les
tasques d’adobament dels camps
del Prat es van fer de manera co-
rrecta i veuen “impossible” que la
pudor viatgés a més de deu qui-
lòmetres de distància.

Tot i això, hi ha diverses hi-
pòtesis i el misteri de l’origen de
la mala olor encara no s’ha tan-
cat. Una d’elles va ser justa-
ment la que va comunicar l’A-
juntament del Prat, que el dia 18

va afirmar que la pudor podia
haver estat causada per l’adob
que es va abocar en una finca
agrícola propera a la Masia de
Cal Rovira, al costat de la C-31 en
la seva confluència amb la B-22.

Una altra hipòtesi que l’Àrea
Metropolitana de Barcelona
(AMB) va descartar va ser que la
pudor provingués d’unes tas-
ques de manteniment que es van
dur a terme a la depuradora del
Prat. Segons l’ens supramunici-
pal, a la planta no es va produir
cap anomalia en el funciona-
ment de les instal·lacions de trac-
tament de residus i de depuració
d’aigües. Amb tot, sembla que el
Prat no hi té res a veure.

Gallego deixa la política 
per problemes de salut

POLÍTICA4El regidor pratenc i
diputat del Partit Popular, An-
tonio Gallego, ha anunciat re-
centment que deixa la política.
Això implica que també s’apar-
ta de totes les responsabilitats
orgàniques que té al partit. Al
seu lloc com a regidor el subs-
titueix Miguel Ángel Ochoa,
president del PP del Prat. Se-
gons va avançar dies després El
Llobregat, Gallego hauria re-
nunciat a la política per proble-
mes de salut. 

En un comunicat, Gallego ha
reivindicat la gestió de Mariano
Rajoy com a “millor opció” per-
què l’Estat espanyol “segueixi
unit” i es recuperi en l’àmbit
econòmic.

El regidor pratenc ha mos-
trat el seu agraïment al PP per
“haver confiat en mi durant
tants anys i haver-me permès
poder representar els ciutadans
i ciutadanes en tots els òrgans
polítics de l’administració pú-
blica” on ha treballat.

Eleccions 20D | ERC arrenca la precampanya al Prat
El passat dijous 19 de novembre Gabriel Rufián i Joan Tardà, candidats d’ERC a les 

eleccions al Congrés dels Diputats del 20D, van iniciar els actes de precampanya al Prat.
Tots dos van parlar del  possible pacte entre Junts pel Sí i la CUP sobre la presidència de

la Generalitat i van dir que no contemplen “cap altre escenari que no sigui el d’un acord”. 

Antonio Gallego intervenint en un acte. Foto: PP

Primer pas per a la reforma de
l’avinguda Verge de Montserrat
URBANISME4Fa uns dies van
començar les prospeccions dels
subministraments i serveis so-
terrats al tram central de l’avin-
guda Verge de Montserrat. L’ac-
tuació es duu a terme entre els
carrers Carretera de la Marina i
Jaume Casanovas i s’allargarà
fins a mitjans de desembre.

L’objectiu de la mesura era
analitzar quin és l’estat dels ser-
veis de clavegueram, telèfon,
gas, aigua i electricitat i on s’u-

biquen per tal de tenir-ne co-
neixement per a la futura refor-
ma d’aquest tram de l’avinguda.

A causa dels treballs, el tràn-
sit de vehicles romandrà tallat en
alguns moments concrets.

Les reformes al tram central
de l’avinguda Verge de Montse-
rrat consisteixen a construir dos
aparcaments soterranis i la re-
novació de la via. Es preveu que
els treballs comencin a finals
de l’any que ve.

La Plataforma d’Afectats per l’A-
miant del Prat i altres col·lectius
van instar el consistori a adherir-
se a la campanya Amiant 0 al
Prat. Ho van fer el passat 4 de no-
vembre en la celebració del Ple,
després de concentrar-se davant
del consistori a favor de la loca-
lització i retirada d’aquest mate-
rial a la ciutat, uns objectius re-
collits en una moció que no va ti-
rar endavant perquè l’equip de go-
vern (ICV-EUiA i PSC) va votar-
hi en contra. PP i CiU s’hi van
mostrar favorables. ERC, Guan-
yem i Ciutadans es van abstenir.

L’argument principal de l’e-
quip de govern és que la retirada
de l’amiant no és de la seva com-
petència, tal com va assegurar l’al-
calde, Lluís Tejedor, durant la
sessió. “L’Ajuntament no pot as-

sumir una responsabilitat que
cap llei estatal ni europea con-
templa”, va argumentar Tejedor,
que de tota manera es va mostrar
disposat a “col·laborar per detec-
tar-ne els casos a la ciutat”. 

El batlle, que va protagonitzar
una picabaralla amb represen-
tants de la plataforma, va qües-
tionar si el que es vol és “denun-
ciar la insensibilitat de l’Ajunta-
ment o col·laborar” per solucionar
el problema. Segons la platafor-
ma, ICV-EUIA es contradiu, ja
que la formació va votar a favor
del manifest Amiant 0 a Europa.

“La moció presentada recull les
demandes del manifest, que sig-
na, entre altres, ICV”, expliquen
des del col·lectiu en un comunicat.

1.847 PRATENCS EXPOSATS
Els signants de la moció adver-
teixen que hi ha 1.847 pratencs
que han estat directament expo-
sats a l’amiant als seus llocs de tre-
ball a l’empresa Jurid. 

A més, alerten de la presència
d’amiant a dues escoles bres-
sol –Tejedor va remarcar al Ple
que són de “titularitat privada”–
i en un institut públic.

El Ple diu ‘no’ a la moció que
demanava retirar l’amiant

» Els vots en contra d’ICV-EUiA i del PSC n’impossibiliten l’aprovació
» Tejedor al·lega que l’Ajuntament no té competències al respecte

Redacció
EL PRAT
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CARNISSERIA

PARADES 14-16-18

CARNISSERIA MONTSERRAT

PARADES 1-2-3
Tel. 93 379 03 47

LA CUINETA D’ISABEL

PARADES 6-8
Tel. 608 68 92 94

PARADA 7
Tel. 93 379 01 53

PARADA 4
Tel. 93 370 50 08

PARADA 29

PARADES 23-25
Tel. 665 88 44 32

PARADA 27 PARADA 31
Tel. 620 02 51 77

CARNISSERIA PIÑOL CARNISSERIA VILA FRUITA I VERDURA 
EVA BALAGUER

PEIX EMILI I MARI PEIXETERIA JOAN L’AGULLETA MÀGICA
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POLLERIA ANTONIA

PARADA 9
Tel. 93 478 66 82

AVIRAM LA MASCOTA

PARADA 14
Tel. 93 478 54 27

AVIRAM MERCÈ

PARADA 11
Tel. 676 83 08 20

PARADES 14-16
Tel. 93 379 07 18

PARADA 13
Tel. 93 370 93 02

NOVA OBERTURA

PARADA 21 PARADA 22
Tel. 649 79 51 54

PARADES 24-26
Tel. 93 370 70 40

CAL PICAPEDRER CASA PUIG RODES EL BAR DEL MERCAT

PEIXOS HELENA BACALLANERIA LOLI FRUTAS VALENTINA
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Comarca

Comerç
Viladecans | Obre el nou centre logístic de Desigual 
Fa uns dies el nou centre logístic de Desigual va començar la seva activitat a 
Viladecans. Amb la seva obertura s’ha contractat un centenar de persones, el 30%
dels quals són veïns i veïnes de Gavà i Viladecans. L’edifici té 23.000 metres 
quadrats de superfície i es calcula que s’hi fabricaran 30 milions d’unitats cada any.

Avui, 24 de novembre, l’esperat
MercaGavà ha obert les portes
del seu el renovat edifici. El nou
equipament ofereix quatre plan-
tes i ocupa una superfície total de
més de 12.000 metres quadrats,
2.500 dels quals estan destinats
a la venda.

De l’àrea destinada a la ven-
da, que és el doble que a l’antic
mercat, mil metres quadrats
pertanyen a les parades del mer-
cat municipal i locals comer-
cials exteriors. La resta de su-
perfície està destinada al nou su-
permercat Mercadona.

A més, l’edifici inclou un
aparcament per a vehicles de 157
places per als usuaris i usuàries
del recinte comercial.

Segons afirma el consistori,
aquesta actuació ha permès “re-
forçar l’oferta comercial entre les
parades i el supermercat i opti-

mitzar la funcionalitat i les in-
fraestructures de l’edifici”.

Amb aquesta nova obertura
Gavà compta amb dos centres
comercials amb mercat “amb
gran potencial” que donen servei
a la ciutadania. 

L’alcaldessa de Gavà, Raquel
Sánchez, diu que “MercaGavà,
juntament amb el Mercat Mu-
nicipal del Centre, que va ser re-

modelat fa uns anys, ofereixen
una bona oferta comercial” al
municipi. A més, assegura, per-
metrà “dinamitzar l’oferta co-
mercial de la ciutat i la vida del
barri de Can Tintorer”.

Durant les darreres setmanes
els treballs de construcció s’han
hagut d’accelerar per poder en-
llestir el mercat per a la seva in-
auguració. 

Edifici del nou mercat de Gavà. Foto: Pepa Álvarez / Ajuntament

El remodelat MercaGavà
comença avui la seva activitat

Redacció
GAVÀ

Demografia | Emigren més persones de les que arriben
Segons dades recents del Consell Comarcal, el saldo migratori total del Baix Llobregat

és negatiu per tercer any consecutiu. En concret ha estat de -355 persones el 2014. 
La xifra és deguda al moviment migratori cap a l’estranger i altres parts del país, de la 

província i de l’estat. En total, han emigrat 29.504 persones i n’han arribat 28.605.

El xef Carles Abellán tanca 
les jornades gastronòmiques
CASTELLDEFELS4El reconegut
xef Carles Abellán va ser l’en-
carregat de tancar ahir dilluns
les XII Trobades Gastronòmi-
ques del Baix Llobregat. 

El cèlebre cuiner català ho
va fer oferint una conferència al
Gran Hotel Rey Don Jaime de
Castelldefels durant el sopar
de clausura que es fa anualment
en el marc de les jornades, que
organitza el Gremi d’Hostaleria
de Castelldefels i Baix Llobre-
gat. Abellán ha estat reconegut

amb una Estrella Michelin, i va
començar a especialitzar-se en el
món de la gastronomia quan te-
nia 21 anys i a l’Escola d’Hosta-
leria de Barcelona. 

Allà va coincidir amb cuiners
de prestigi com Sergi Arola i
José Andrés, entre altres. Tam-
bé va formar part d’un grup de
cuiners avantguardistes, Joves
Cuiners, entre els quals es tro-
bava Ferran Adrià, amb qui va
treballar a El Bulli. També ha
creat Tapas 24 i Yango.

La comarca sencera es va mobi-
litzar el passat diumenge 22 de
novembre en contra de la vio-
lència de gènere en el marc de la
tercera edició de la Marxa El
Baix Llobregat contra la vio-
lència masclista.

La marxa va consistir en di-
versos itineraris que començaven
a diferents localitats del Baix i
que van confluir en un acte cen-
tral que es va celebrar al Parc To-
rreblanca, a la zona que toca a
Sant Feliu.

A Castelldefels la marxa va
començar a les 11 del matí des de
la plaça de l’Església. Els parti-
cipants gavanencs es van unir a
la mobilització des de Cornellà,
on els manifestants es van trobar
a la plaça de l’Ajuntament per ad-
herir-se als itineraris provinents

des de Sant Joan Despí i Sant Fe-
liu. També hi van participar per-
sones provinents de Begues, Cas-
tellví de Rosanes, El Papiol, Es-
plugues, Molins de Rei, Sant
Boi, Sant Just, Sant Vicenç, San-
ta Coloma de Cervelló i Torrelles,
entre altres municipis.

L’acte central va començar
cap a les dotze del migdia i va te-
nir la intervenció del president
del Consell Comarcal, Josep Per-
pinyà, i la consellera de Dones,
Vicky Castellanos. Es va llegir el

manifest del Dia Internacional
per a l’Eliminació de la Violència
contra les Dones –25 de novem-
bre– i van actuar diversos grups
musicals.

JORNADES A CASTELLDEFELS
A Castelldefels, a més, fins al 10
de desembre se celebren les Jor-
nades contra la Violència de Gè-
nere, amb activitats com ara
projeccions audiovisual, confe-
rències, concentracions i pro-
jectes artístics reivindicatius.

Participants en l’acte al parc Torreblanca. Foto: Consell Comarcal

El Baix es mobilitza en contra
de la violencia masclista

Redacció
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Protesta contra la tisorada 
en beques menjador

SOCIETAT4Davant de les reta-
llades en matèria de beques
menjador per part de la Gene-
ralitat que va denunciar el  Con-
sell Comarcal fa unes setmanes,
el Baix s’ha mobilitzat. 

El passat dijous 5 de novem-
bre va haver-hi una mobilització
a Sant Feliu davant de les ins-
tal·lacions dels Serveis Territo-
rials d’Ensenyament. Els con-
vocants reclamaven que es revi-

sin els criteris de cobertura de les
beques per als infants amb vul-
nerabilitat. 

Amb les noves mesures del
Govern, el paquet més polèmic
ha estat el que inclou alumnes
que superen per poc els barems
establerts, als quals no se’ls ga-
ranteix l’ajut. En aquest tram el
pressupost ha passat de 517.554
euros l’any passat als 226.616 eu-
ros (-48%), enguany. 

La comarca és  ‘El pati del
darrere’ en un documental

CULTURA4Els cinemes Capri
del Prat van acollir el passat 17
de novembre la preestrena del
documental sobre el Baix Llo-
bregat El pati del darrere.

El film tracta sobre les in-
fraestructures i els serveis ins-
tal·lats a la comarca que donen
cobertura a la ciutat de Barce-
lona i els seus voltants. Unes in-

fraestructures que impacten en
el paisatge de la comarca, on hi
ha un dels sòls agraris més fèr-
tils del territori català. 

El pati del darrere parla de
l’especulació immobiliària, del
perjudici que pateix el delta del
Llobregat i les rutes migratòries
de les aus mediterrànies, entre
altres.
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Malgrat els dos empats que van
sumar, la quinzena jornada de
Tercera Divisió va ser força posi-
tiva per als interessos de l’AE Prat
i el CF Gavà.

Els potablava, líders de la
classificació, van empatar a 1
diumenge passat a Palamós. Ro-
sillo va fer efectiva una de les pri-
meres ocasions del Prat per fer el
primer gol del partit aprofitant
una centrada d’Albarrán des de
la banda dreta. A la segona part
els dos equips van gaudir d’oca-
sions clares. Sascha i Rosillo,
que va estar a punt de fer un do-
blet, van amenaçar la porteria de
Bayona i quan semblava que els
pratencs tornarien amb els tres
punts, Agi va aconseguir l’empat
al minut 92. 

Per la seva banda el Gavà va
sumar el setè empat de la tem-
porada diumenge passat a la Bò-
bila contra el Peralada (1-1). Els
visitants, penúltims en la taula,
van avançar-se al marcador al mi-
nut 37 gràcies a una rematada de
Banús. Els de Juanma Pons van
tornar del descans amb força i
Nico Kata va aconseguir l’empat
rematant una centrada des de la
banda esquerra. Els blaugrana

van gaudir de tres ocasions clares
durant la segona meitat, però
Eric també es va haver de lluir per
evitar l’1-2 dels empordanesos a
quatre minuts per al final. Aquest
diumenge a les 12 del migdia, el
Prat rebrà al Sagnier el quart
classificat, el Júpiter, que comp-
ta amb el pitxitxi de la categoria,
Kuku. El mateix dia a un quart
d’una del migdia, el Gavà s’en-
frontarà al Manlleu a Osona.

Kata va fer el gol del Gavà en l’últim partit. Foto: YTM

AE Prat i CF Gavà empaten en
una jornada boja a la zona alta
» Cap dels set primers classificats de Tercera aconsegueix la victòria
» Júpiter i Manlleu, pròxims rivals dels potablava i els blaugrana

El gavanenc Pepe Oriola,
subcampió de les TCR Series

GAVÀ4El pilot gavanenc Pepe
Oriola es va proclamar sub-
campió de la primera edició de
les TCR International Series. La
darrera cursa de la competició es
va disputar al Circuit da Guia de
Macau durant el cap de setma-
na passat.

Oriola arribava a l’última
prova del mundial dos punts per
sota del suís Stefano Comini, que
arribava líder i que es va acabar
proclamant campió del món.
Oriola va sortir des de la cin-
quena posició a la primera cur-
sa i malgrat que va aconseguir

avançar un pilot, l’helvètic va
acabar en tercera posició, de
manera que el campionat es va
haver de decidir en la segona
cursa de la prova.

En aquesta última, el pilot de
Gavà arrencava des de la quar-
ta posició, just per darrere del seu
rival pel títol. Oriola va provar
d’avançar Comini en la sortida
però no se’n va sortir i tot i mar-
car la volta més ràpida de la
cursa, va patir un xoc a la vuite-
na volta que va posar fi a qual-
sevol opció de victòria per al
jove conductor del Baix.

Viladecans | El Beisbol Viladecans, campió de la Copa Catalunya
Bones notícies per a l’esport viladecanenc. L’equip sènior femení del CB Viladecans es va 

proclamar campió de la Copa Catalunya després d’imposar-se al CBS Sant Boi (4-3) durant 
el cap de setmana del 14 i el 15 de novembre. Les viladecanenques es van plantar a la final

després de superar el Projecte Softbol Gavanenc en el derbi per un claríssim 11 a 1.

Redacció
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Oriola (a l’esquerra) després de la primera cursa. Foto: TCR

agenda@comunicacio21.com

AGENDA MENSUAL
DIJOUS 26 DE NOVEMBRE
10:00 Taller Una corona de adviento hecha por

ti!, a càrrec d'Antonia García, de l’associació
de veïns i veïnes del barri de Vista Alegre. Lloc:
Biblioteca RFJ.

DIVENDRES 27 DE NOVEMBRE
18:30Club de lectura: Pensament Polític Actual.

En aquesta sessió es comentaran textos so-
bre política i economia actual. Entrada gra-
tuïta. Per assistir-hi cal contactar amb la bi-
blioteca. Lloc: Cèntric Espai Cultural.

DISSABTE 28 DE NOVEMBRE
12:30 Vermutis al Sol amb Sergi DJ. Més infor-

mació al web www.centricgastrobar.com.
Tipus d’entrada: gratuïta. Lloc: Terrassa Gas-
trobar by Ona Nuit (Cèntric Espai Cultural). 

DISSABTE 28 DE NOVEMBRE
18:00-1:00 Lasarte's Festival Old School. Amb

els grups Burning Paradise, Stain of Madness,
Desafiant, Rise of the Damned, Cavum, Ka-
bal, 1206, Not Today i BurnTence. Lloc: Cen-
tre de Recursos per a Joves Can Xic.

FINS AL 5 DE DESEMBRE
Matí-Tarda Exposició Dones d'agulla, una mos-

tra que forma part del programa Coincidèn-
cies insòlites de la Xarxa de Museus Locals i
diversos museus. Consultar horaris. Lloc:
Museu de Viladecans.

DIUMENGE 29 DE NOVEMBRE
11:30 Itinerari Pageses, obreres i burgeses al Gavà

dels anys 30. Es recorreran espais distintius
i es coneixerà l’època i les dones singulars de
la ciutat. Activitat inclosa en el programa Del-
ta amb D de dona. Lloc: Museu de Gavà.

DIUMENGE 29 DE NOVEMBRE
12:00 Teatre musical: Sister Act. Preu entrada:

6 euros. Durada aproximada de la represen-
tació: una hora. Lloc: Espai Maragall. Centre
cívic per a les arts escèniques.

DILLUNS 30 DE NOVEMBRE
18:00 Hora del conte especial Jornades contra

la violència de gènere a càrrec de Ruth Ro-
dríguez. Recomanat per a infants a partir de
3 anys. Lloc: Biblioteca RFJ, sala Margarida Xir-
gu (Castelldefels).

CASTELLDEFELS GAVÀ COMARCAVILADECANSEL PRAT

Curtmetratge Romper el Silencio. Vi-
deofòrum a càrrec de l'Observatori de
les Dones en els Mitjans Comunicació.
Lloc: Servei d’Informació i Atenció a les
Dones (SIAD). 

Curtmetratge:
‘Romper el Silencio’

Dj. 26 de novembre a les 18:30

A càrrec de l'actriu i comunicadora Pa-
mela Palenciano, qui amb la seva
pròpia història personal denuncia la
violència de les relacions de parella i
busca la transformació de les relacions.
Lloc: Teatre Modern.

Teatre: ‘No sólo duelen 
los golpes’

Dj. 26 de novembre a les 12:00

Després de l’èxit del passat mes de juny,
Paranoia Teatre torna a presentar l’o-
bra de William Shakespeare: El Som-
ni d’una Nit d’Estiu. Lloc: Teatre Plaza.

Teatre amateur: ‘Sueño de 
una noche de verano’

Dg. 29 de novembre a les 19:00

Concert 12 cordes al vent. La Unió Fil-
harmònica del Prat va més enllà del re-
pertori i manera habitual de fer mú-
sica de les bandes i convida dos gui-
tarristes moderns. Lloc: Auditori del
Cèntric.

Concert de Santa Cecilia 
de la Unió Filharmònica
Ds. 28 de novembre a les 19:00
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